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 Protokół nr 76/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 stycznia 2021 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 76 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta - Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin 

Buliński, Sekretarz –  Ewa Kalisz - Górzkowska oraz Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan 

Starosta potwierdził obecność wyżej wymienionych osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 

członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 76 zdalnego posiedzenia Zarządu. Stanowi 

on załącznik nr 1. Poprosił o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie odstąpienia od zastosowania Uchwały 

Nr 74/500/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 22 grudnia 

2020r. w sprawie ustalenia minimalnej ceny sprzedaży drewna pochodzącego z 

wycinki drzew w pasie drogowym wzdłuż dróg powiatowych.  

2. Zapoznanie się z informacją z konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmiany uchwały nr XLII/306/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 22 stycznia 2018 roku w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego.  

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XLII/306/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 22 stycznia 2018 

roku w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Nowomiejskiego.  

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2021 rok.  

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych 

komisji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2021 rok.  

6. Zapoznanie się z opinią Narodowego Funduszu Zdrowia w Olsztynie.  

 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia wraz z 

rozszerzeniem.  

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych, pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji, 

pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa, pani Małgorzata Jeda 

– kierownik Biura Audytu i Kontroli oraz pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady. 
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Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 74/2020, 75/2020. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 74/2020. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 74/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 75/2020. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 75/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 

Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2021.  

/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z siedzibą w 

Kurzętniku/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że roboty które są uwzględnione w planie na rok 2021 

wynikają z przyjętego budżetu powiatu na bieżący rok. Dodała, że plan robót jest podzielony 

na: inwestycje realizowane przez powiat, które są prowadzone przez Zarząd Dróg 

Powiatowych, zadania Zarządu Dróg Powiatowych oraz roboty związane z utrzymaniem dróg 

w należytym stanie technicznym. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działkę nr 63/1 obręb geodezyjny Montowo gm. Grodziczno. 

Pani Robaczewska poinformowała, że firma Nexera buduje światłowód linii 

telekomunikacyjnej na terenie naszego powiatu. Dodała, że wszystkie uchwały, które będą 

kolejno omawiane związane są z powyższą inwestycją. Wyjaśniła, że w obrębie geodezyjnym 

Montowo jest budowana kanalizacja kablowa (telekomunikacyjna) wraz z przyłączami pod 

drogą powiatową. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Wniosek firmy Nexera stanowi załącznik nr 2.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działki nr 78/3, 122/2 i 156 obręb geodezyjny Zwiniarz gm. Grodziczno. /linia 

telekomunikacyjna napowietrzna/  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że w obrębie geodezyjnym Zwiniarz na wyżej wymienionych 

działkach  budowana jest linia telekomunikacyjna napowietrzna (przyłącza do budynków) oraz 

nowy kabel biegnący po śladzie istniejącej linii energetycznej napowietrznej (nie ma ingerencji 

w drodze powiatowej). Dodała, że przy tym projekcie uchwały dołączone są dwa wnioski firmy 

Nexera, gdzie w jednym z nich wpisana jest błędnie działka o numerze 59/2. Wyjaśniła, że jest 

to działka należąca do Gminy Grodziczno. W związku z powyższym firma musi zwrócić się z 

wnioskiem o dysponowanie powyższą działką do Gminy Grodziczno.   

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek firmy Nexera stanowi załącznik nr 3.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działki nr 156 i 122/2 obręb geodezyjny Zwiniarz gm. Grodziczno. /kanalizacja kablowa -

telekomunikacyjna/ 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że w obrębie geodezyjnym Zwiniarz na wyżej wymienionych 

działkach  budowana jest kanalizacja kablowa (telekomunikacyjna) wraz z przyłączami (nie ma 

ingerencji w drodze powiatowej). 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek firmy Nexera stanowi załącznik nr 4.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działki nr 132/1 i 180 obręb geodezyjny Boleszyn, gm. Grodziczno. /kanalizacja kablowa -

telekomunikacyjna. 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że w obrębie geodezyjnym Boleszyn na wyżej wymienionych 

działkach  budowana jest kanalizacja kablowa (telekomunikacyjna) wraz z przyłączami oraz 

nowoprojektowana linia telekomunikacyjna napowietrzna i nowoprojektowane słupy 

telekomunikacyjne (nie ma ingerencji w drodze powiatowej).  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek firmy Nexera stanowi załącznik nr 5.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością stanowiącą 

działki nr 132/1 i 180 obręb geodezyjny Boleszyn, gm. Grodziczno. /linia 

telekomunikacyjna napowietrzna/ 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że w obrębie geodezyjnym Boleszyn na wyżej wymienionych 

działkach  budowana jest nowoprojektowana linia telekomunikacyjna napowietrzna (przyłącza 

do budynków) oraz nowy kabel biegnący po śladzie istniejącej linii energetycznej 

napowietrznej (nie ma ingerencji w drodze powiatowej).  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek firmy Nexera stanowi załącznik nr 6.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie odstąpienia od zastosowania Uchwały Nr 74/500/2020 Zarządu 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 22 grudnia 2020r. w sprawie ustalenia 

minimalnej ceny sprzedaży drewna pochodzącego z wycinki drzew w pasie drogowym 

wzdłuż dróg powiatowych.  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że drzewa, które mają być wycięte są usytuowane w pasie 

drogowym na odcinku od Krotoszyn przez Wonnę do Szeplerzyzny (jest to inwestycja 

drogowa, która zaplanowano do realizacji w ramach środków z Funduszu Dróg 

Samorządowych). Dodała, że wycinka drzew jest możliwa tylko poza okresem lęgowym 

ptaków, czyli można ją wykonać do końca lutego. Poinformowała, że istotnym elementem 

rozpoczęcia powyższej inwestycji wiosną lub latem jest wycinka drzew, ponieważ blokują one 

możliwość poszerzenia jezdni. Dodała, że na powyższym odcinku do wycinki jest 250 sztuk 

drzew. Nadmieniła, że udało już się sprzedać drewno ze 150 sztuk drzew, pozostało 100 sztuk 

do wycinki, niemniej jednak są to najbardziej kłopotliwe drzewa. Wyjaśniła, że pozostałe 

drzewa wycięłaby firma, która w ramach rozliczeń za usługę otrzymałaby drewno (to znaczy 

nie pobierana byłaby opłata za sprzedaż drewna). Dodała, że z tej inwestycji z kosztorysu 

ściągnięto by koszt wycinki drzew, gdzie w kosztorysie inwestorskim ta usługa została 

wyceniona na 76 000 zł (byłaby to oszczędność jeśli chodzi o powyższą inwestycję). 

Poinformowała, że wartość pozyskanego drewna z wyciętych pozostałych 100 sztuk drzew, 

według przyjętych stawek wynosiłaby ok. 9000 zł. Wyjaśniła, że powyższe drzewa należałoby 

usunąć przy pomocy podnośnika, co wiąże się ze sporym kosztem, ponieważ za godzinę pracy 

podnośnika trzeba byłoby zapłacić ok. 100 zł. W związku z powyższym jest prośba w tym 

przypadku od odstąpienia naliczania opłat za sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew. 

Wyjaśniła, że firma otrzymałaby  drewno, które pozyskała w ramach wynagrodzenia za 

wykonanie usługi wycinki drzew. 

Pan Buliński stwierdził, że ma wątpliwości czy przedstawione rozwiązanie dotyczące zamiany 

wynagrodzenia na przekazanie firmie pozyskanego drewna jest możliwe do zrealizowania. 

Dodał, że pozyskane drewno z wycinki jest majątkiem powiatu, a co za tym idzie powinien 

nastąpić wpływ środków na konto powiatu. Pan Buliński udostępnił Członkom Zarządu na 

ekranach tabletów raport Najwyższej Izby Kontroli (raport dotyczył między innymi kontroli 

gmin w zakresie dysponowania drewnem z wycinki drzew). Stwierdził, że należałoby 

skonfrontować naszą sytuację z sytuacją przedstawioną w raporcie. Odczytał fragment raportu, 
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który brzmiał: „ Objęte kontrolą gminy w sposób niegospodarny rozporządzały drewnem 

pochodzącym z drzew usuwanych z nieruchomości gminnych. Stanowiło ono składnik majątku 

gminy, a zatem jego wartość winna była znaleźć odzwierciedlenie w dochodach własnych 

gminy”. Stwierdził, że skoro jest firma, która wykonałaby usługę wycięcia drzew w zamian za 

pozyskane drewno, ponadto dokonana jest również wycena tego drewna, to powinna nastąpić 

wpłata środków na konto powiatu za sprzedaż pozyskanego drewna.  Poprosił, żeby w tej 

sprawie odnieść się do przedstawionej sytuacji w raporcie NIK-u. 

Pani Robaczwska stwierdziła, że według niej nie ma tutaj sytuacji niegospodarnego 

rozporządzania drewnem. Dodała, że należałoby dokonać odpowiedniej procedury księgowej. 

Wyjaśniła, że wykonawca otrzymałby wynagrodzenie ale w postaci pozyskanego drewna. 

Pan Buliński stwierdził, że jeśli chodzi o budżet powiatu to obowiązuje obrót gotówkowy i 

powinien nastąpić wpływ środków na konto powiatu. Poprosił o wypowiedź w tej kwestii pana 

Skarbnika. 

Pan Skarbnik stwierdził, że musiałby się szczegółowo zapoznać z przedstawionym raportem 

NIK-u. Dodał, że do kompetencji Zarządu należy gospodarowanie mieniem powiatu.  

Pan Starosta stwierdził, że jeżeli są wątpliwości w tym temacie to należy zdjąć powyższą 

uchwałę z porządku obrad i ponownie przeanalizować powyższą kwestię. 

Za zdjęciem punktu z porządku posiedzenia głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ponadto pani Robaczewska omówiła kwestię dotyczącą zimowego utrzymania dróg na terenie 

powiatu. 

/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia do realizacji w 2021 r. kalendarza powiatowych  uroczystości i 

konkursów o charakterze edukacyjnym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i 

sportowym. 

/głos zabrała pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji / 

 

Pani Orłowska omówiła kalendarz powiatowych  uroczystości i konkursów o charakterze 

edukacyjnym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i sportowym zaplanowanych na rok 

2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w        

2020  r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego.  

 

Pani Orłowska omówiła analizę wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w    

2020  r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Nowomiejski.  

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Nowomiejski. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

pracy Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji za rok 2020.  

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie z pracy Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji za rok 

2020, które stanowi załącznik nr 7. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z 

konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XLII/306/2018 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 22 stycznia 2018 roku w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowomiejskiego.  

 

Pani Orłowska poinformowała, że konsultacje powyższego projektu uchwały odbyły się w 

dniach od 31.12.2020r. do 12.01.2021r., w wymienionym terminie nie wpłynęła żadna ankieta.   

 

Informacja stanowi załącznik nr 8. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XLII/306/2018 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 22 stycznia 2018 roku w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego.  

Pani Orłowska poinformowała, że Okręgowa Izba Aptekarska w Olsztynie, Wójtowie oraz 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 

Rady Powiatu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Opinia Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie stanowi załącznik nr 9. 

Opinie Wójtów i Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowią załączniki nr 

10,11,12,13,14. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani B. Orłowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie drogi gminnej nr 181042N na odcinku Mszanowo – obwodnica 

Nowego Miasta Lubawskiego.  

/głos zabrał pan A. Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

Pan Samsel poinformował, że w wyniku analizy dokumentacji Wydział Architektury i 

Budownictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Wniosek firmy DAN-TOR z Iławy stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  T. Łątkowska,   

M. Buliński. 

Pani B. Grzywacz nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części wsi 

Szwarcenowo, gmina Biskupiec (dz. 61/1)  /A. Samsel/ 

 

Pan Samsel poinformował, że w wyniku analizy dokumentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa Wydział Architektury i Budownictwa nie składa uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 16. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 17. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik 18. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia  Ochrony Przyrody i Dziedzictwa 

Kulturowego w Łąkorzu, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/głos zabrała pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 19. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,   

M. Buliński. 

J. Czapliński wstrzymał się od głosu. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia  Klub Sportowy Drwęca w Nowym 

Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 20. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia  Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego.              
 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 21. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim.  
 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 22. 
 

/pani M. Jeda wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w pożarze w 

miejscowości Wawrowice. 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że powiat przekaże Gminie Kurzętnik środki finansowe w formie 

dotacji celowej w kwocie 5000 zł z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w wyniku 

pożaru budynków w Wawrowicach. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie  upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu nowomiejskiego 

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2021 i 

latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 

wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2021.  

 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że uchwała podejmowana jest na początku każdego roku budżetowego. 

Dodał, że na mocy powyższej uchwały kierownicy otrzymują upoważnienie do zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 2021, jak również latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania poszczególnych jednostek.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034.  

 

Pani Sekretarz poinformowała, że w materiałach zostały przesłane uchwały wraz z 

załącznikami oraz uchwały parafowane przez radcę prawnego, przy których nie było 

wszystkich załączników. Poprosiła, żeby procedować nad uchwałami, które nie były 

zaparafowane przez radcę, ponieważ w uchwałach parafowanych przez radcę zostały również 

zauważone różnice w numeracji załączników. 

 

Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XXV/160/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

 

 



10 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się uchwałą RIO w 

sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w uchwale 

budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2021 rok.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że uchwała RIO jest pozytywna. 

 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 23. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się uchwałą RIO w 

sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Nowomiejskiego na 

podstawie przejętej przez jednostkę samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2021 - 2034 oraz uchwały budżetowej 

powiatu na rok 2021. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że uchwała RIO jest pozytywna. 

 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 24. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 

informacjami dotyczącymi publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących 

działalności ZPP. 

 

Informacje ZPP stanowią załącznik nr 25. 

 

Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim na 2021 rok.  

/głos zabrała pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 

Pani Andrzejczak poinformowała, że plan pracy Rady Powiatu został przesłany w materiałach. 

Dodała, że jeśli chodzi o realizację planu pracy to zobaczymy na ile pozwoli nam pandemia.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji  Rady Powiatu  w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2021 rok.  

Pani Andrzejczak poinformowała, że plany pracy stałych komisji Rady Powiatu zostały 

przygotowane przez przewodniczących poszczególnych komisji (plany były również 

konsultowane z członkami komisji). 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią 

Narodowego Funduszu Zdrowia w Olsztynie.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionej opinii NFZ. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Opinia NFZ w Olsztynie stanowi załącznik nr 26. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą śmierci wychowanki Domu Dziecka w Pacółtowie. 

Poinformował, że w chwili obecnej nie będzie udzielał żadnych informacji, ponieważ są 

prowadzone czynności wyjaśniające okoliczności śmierci dziewczynki. 

 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


